
  

 

 

 

          Referat fra skolebestyrelsesmøde den 09.11.2021 kl. 19.00-21.00. 

              Afbud: Anne Platt. 

25/21 Høringssvar vedr. ferieplan. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

26/21 Forældrerådene - møde i år? Andet vedr. forældreråd - f.eks. digitalt 

samarbejde og gensidig inspiration. 

Vi har ikke gennemført møde med forældrerådene de sidste 2 år, hvilket især skyldes 

manglende tilslutning. Måske har vi prøvet at dække et behov, som forældrerådene 

ikke har. 

Vi beslutter, at der ikke holdes møde i år, men at der i stedet lægges en idebank ud på 

hjemmesiden. På forældremøderne i starten af næste skoleår spørges de nyvalgte 

forældreråd, om de har behov for et årligt møde. 

Som en konsekvens af ovenstående justerer vi princippet om forældrerådene. Dette 

kommer på næste møde. 

 

27/21 Tilsyn med princippet vedr. skole-hjem samarbejdet.  

Morten indhenter data fra personalet og redegør for, hvordan princippet 

efterleves. 

Personalet på alle årgange har svaret Morten på spørgsmål vedr. skole/hjem-

samarbejdet, og det er meget positivt, idet der leves op til alle punkter på alle årgange. 

Så på denne baggrund var skolebestyrelsen enig om, at skolen lever op til princippet. 

Justeret skal justeres enkelte steder. Ledelsen fremlægger forslag på næste møde. 

 

28/21 Sorgplan. Vi vil have justeret og udbygget vores sorgplan.  Input er 

velkomment. Se bilag.  

Der skal i sorgplanen tilføjes noget om,  

 hvordan vi agerer overfor de nærmeste før et evt. dødsfald 

 at vi altid informerer på aula om, hvorfor vi flager på halv 

 brug af ekstern hjælp i form med støttesamtaler , sorggrupper m.m. 

 at det centrale i sorgplanen skal være, at det nærmere forløb i de enkelte 

tilfælde altid aftales med de nærmest pårørende 

 

Der kan findes inspiration ved Det nationale Sorgcenter og hos Kræftens bekæmpelse. 

 

29/21 Elevrådet. Orientering om elevrådsvalget og om hvad elevrådet arbejder 

med. 

Simon Rasmussen og Carl Johan Barslund Ørskov er valgt til formandskabet i 

elevrådet. 

Elevrådet har haft flere møder og bl.a. arbejdet med disse 4 punkter, der alle gælder for 

udskolingen: 

     Knallert og cykelparkering  

     Gardiner/persienner i 8. og 9. klasse 



  

 

 

 

 

 

              

 

 

 

     Bedre indemiljø - maling på øverste gang - indretning af det nuværende bibliotek 

     Udeområdet mht. fodboldbane m.m. 

Der er blevet snakket med Morten om punkterne, og der er forbedringer på vej på alle 

områder. 

30/21 Infopunkter: 

 Skoledata: Karakterer, fravær, kompetencedækning m.m. 

 Biodiversitet 

 Indretning af skolegård på mellemtrin og udskoling 

 Indretning af PLC - og proces/tidsplan 

 Kunstprojekt 

 Vikarløsninger 

 Indvielse d. 25/11 kl. 13. 

 Fondsansøgninger 

 Stillingsopslag 

 


